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АСОЦИАЦИЯ ПО ВИК НА ОБОСОБЕНАТА ТЕРИТОРИЯ,  

ОБСЛУЖВАНА ОТ „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ” ООД, ГР. ТЪРГОВИЩЕ 
 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 29/29.04.2024 г. 

 

 Днес, 29.04.2024 г. (понеделник) от 13:30 часа в пресцентъра на Областна 

администрация-област Търговище се проведе извънредно заседание на общото събрание на 

Асоциацията по водоснобдяване и канализация на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище. То се свика на основание чл. 198в, ал. 6 

от Закона за водите и чл. 10, ал. 1, изр. 1-во, във връзка с чл. 9, ал. 2, предложение 2-ро от 

Правилника за организация и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация 

/ПОДАВИК/.  

На основание чл. 12, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК се изготви списък на присъстващите с 

право на глас. Извърши се регистрация, чрез упоменатия списък и проверка за наличието на 

необходимия кворум за провеждане на заседанието. 

 На заседанието присъстват следните представители на Държавата и Общините със 

съответния мандат: 

г-жа Гергана Цонева - Областен управител на област Търговище и Председател на 

Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК ООД, гр. Търговище. 

инж. Светлана Деянова – Заместник-кмет на Община Търговище 

г-н Юнал Османов – Заместник-кмет на Община Омуртаг 

г-н Румен Петков– Заместник-кмет на Община Опака 

г-н Хайредин Мехмедов – Кмет на Община Антоново 

Наличието на мандат се установи както следва: 

- г-жа Гергана Цонева – представлява Държавата съгласно Решение №РД-02-14-

405/02.04.2024 г. на Министъра на регионалното развитие и благоустройството (вх. № АВиК-02-

2-4/02.04.2024 г.) и Пълномощно №26-00-760/02.04.2024 г. на Министъра на околната среда и 

водите ( вх. № АВиК-02-2-3/02.04.2024 г.), притежавайки 35.00 % от всички гласове. 

- инж. Светлана Деянова – представлява Община Търговище, съгласно Решение № 3 по 

Протокол № 7/25.04.2024 г. на Общински съвет Търговище, като има 31.89 % участие в 

разпределението на гласовете. 

- г-н Юнал Османов - представлява Община Омуртаг, съгласно Решение № 47 по 

Протокол № 10/29.04.2024 г. на Общински съвет Омуртаг, като има 12.23 % участие в 

разпределението на гласовете. 

- г-н Румен Петков – представлява Община Опака, съгласно Решения № 66 и № 67 по 

Протокол № 8/26.04.2024 г. на Общински съвет Опака, като има 3.35 % участие в 

разпределението на гласовете. 

- г-н Хайредин Мехмедов – представлява Община Антоново, съгласно Решение № 56 по 

Протокол № 8/25.04.2024 г. на Общински съвет Антоново, като има 3.21 % участие в 

разпределението на гласовете. 

 На заседанието присъстват още: 

- инж. Явор Миланов – Управител на „Водоснабдяване и канализация“ ООД, 

Търговище 

- г-жа Ана Петрова – Главен секретар в Асоциация по ВиК Търговище 

- инж. Йовка Георгиева – ВиК експерт в Асоциация по ВиК Търговище 

- г-н Пламен Тодоров - Финансов експерт в Асоциация по ВиК Търговище 

След като се запозна с резултатите за присъствието и наличието на мандати г-жа Гергана 

Цонева съобщи, че участие в днешното заседание ще вземат, като мандатоносители, 

представителят на държавата и представителите на четири от общо пет Общини-членове на 

Асоциацията. Председателят констатира, че отсъства само представител на Община Попово. 

Той уточни, че в списъка на присъстващите са регистрирани представители на Държавата и на 
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Общините-членове на Асоциацията общо с 85,68% право на глас от всички гласове, предвид 

което, съгласно чл. 198в, ал. 7 от Закона за водите, заседанието се счита за редовно.   

Председателят допълни, че пълномощните и решенията на общинските съвети са 

неразделна част от настоящия протокол. Приветства участниците и напомни, че съгласно чл. 

198в, ал. 9 от Закона за водите решенията на общото събрание на Асоциацията по ВиК се 

взимат с мнозинство от 3/4 (три четвърти) от  гласовете на присъстващите, с изключение на 

решенията за промяна в границите на обособената територия, които се приемат с единодушие.  

Председателят информира още, че съгласно чл. 15, ал. 3 и чл. 46, ал. 1, т. 2 от  

ПОДАВИК протоколите се изготвят от главния секретар на Асоциацията, подписват се от 

Председателя, главния секретар и преброителя на гласовете по чл. 12, ал. 3 . 

Г-жа Цонева запозна присъстващите членове с възможността преброител на кворума да 

бъде финансовия екперт, съгласно чл. 12, ал. 8 от ПОДАВИК. Подложи този вариант на 

гласуване. Предложението се прие с пълно единодушие от гласовете на присъстващите членове. 

Г-жа Цонева допълни още, че в изпълнение на чл. 10, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК, с 

покана изх. № АВиК-02-2-1/25.03.2024 г., проектът на дневен ред, заедно с писмените 

материали, е изпратен, чрез системата за електронен обмен на документи, както и на хартиен 

носител на институциите, които не са включени в системата.  

Председателят откри заседанието и предложи за гласуване следния дневен ред: 

1. Одобряване на подробна инвестиционна програма за 2024 г. на „Водоснабдяване и 

канализация” ООД, гр. Търговище, на основание на чл. 33а от Правилника за организацията и 

дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация. 

2. Разни. 

Представителите на Държавата и Общините–членове на Асоциацията гласуваха както 

следва: 

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА 

Община Търговище – 31,89% - ЗА 

Община Омуртаг – 12,23% - ЗА 

Община Опака – 3,35 % - ЗА 

Община Антоново – 3,21 % - ЗА 

Предложението за дневен ред на заседанието се прие с пълно единодушие (100% - ЗА) 

от присъстващите членове с право на глас на общо 85,68% от всички гласове. 

Преди да започне обсъждането на точките от дневния ред г-жа Цонева отново акцентира, 

че в чл. 14, ал. 4 от ПОДАВИК е ясно разписано, че когато при провеждане на гласуване, някой 

от представителите на общините от съответната асоциация, имащи право на глас, упражни това 

право с “против” или „въздържал се“, следва съответният представител да представи писмено 

становище за това решение, което се включва в протокола. Допълни още, че съгласно чл. 14, ал. 

5 от ПОДАВИК, когато присъства представител на Община-член на Асоциацията, който не е 

упълномощен да гласува по някои от въпросите от дневния ред, гласът му по съответния 

въпрос, за изчисляване на резултатите от гласуването и приемане на решение, се приема като 

„въздържал се“. Председателят напомни, че същото е записано в поканите до членовете. 

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по първа точка от дневния ред.  

Г-жа Цонева каза, че с писмо изх. № АВиК-01-3/20.03.2024 г. е представена подробна 

инвестиционна програма за 2024 г. от ВиК оператор Търговище. 

Председателят на Асоциацията отбеляза на присъстващите, че съгласно приложение № 4 

към Допълнително споразумение № 1 – дейности, включени в задължителното минимално ниво 

на инвестиции, за 2024 г. за Държавата са заложени 62 хил. лв, за Община Търговище са 

заложени 264 хил. лв., за Община Попово са заложени  138 хил. лв., за Община Омуртаг са 

заложени 123 хил. лв., за Община Опака са заложени 62 хил. лв. и за Община Антоново са 

заложени 98 хил. лв. 

Председателят на Асоциацията даде думата на инж. Явор Миланов за разяснения по така 

представената програма.  
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Инж. Миланов каза: „ Съгласно анекса към Договора с АВиК в публични активи за 

2024 година би следвало да се направи инвестиции в размер на 747 хил. лв. Писали сме писма с 

Общините, те са ни отговаряли. Съответно ръководителите на райони са ни казвали къде е по-

належащо да се инвестира задължително и сме предложили подробна инвестиционна програма. 

За Община Опака – с . Гърчиново две улици вече сме направили. В Община Попово в петък 

свършихме още една улица. Това е със съдействието на Общините. Те дават багерите и 

самосвал, а от нас хората, тръбите и работата, и така работите стават по-бързо. В другите 

Общини не искат така да работим. Но тази година ще настъпи следния проблем, започва 

големия проект. Както знаете на 19 април миналата година беше приет РПИП – Търговище, 

първи от шестте. Обявихме си едни поръчки юни месец да търсим консултанти, които да ни 

подготвят 15 или 16, още не е ясно колко ще са големи поръчките, и на 01.08. ни разпоредиха да 

я прекратим поръчката. Ноември я пуснахме наново, декември ги избрахме. Но Управляващия 

орган на 23.12.2023 г. пусна указанията за участие. Другите ги приеха края на май. От юни до 

декември те мислиха указанията. Те си спазиха формално срока да е в 2023 г. На 15.01. казаха 

часовника работи, т.е. имаме 6 месеца да подадем проектно предложение. За  нас сакрална дата 

е 15 юли 2024 г. Трябва в ЦАИС ЕОП да са пуснати всички поръчки и тогава вече не почват да 

ги разглеждат през тяхната система, ИСУН, всичко е електронно, може да не се видим никога 

със самите хора, и имат 6 месеца да ги разгледат. Т.е. до края на 2024 г. евентуално можем да 

подпишем някакъв договор с тях. Но къде идва проблема? Шестте ВиК- та, които миналата 

година приеха РПИП, това са новоукропнените 6, нали първите 14, те би следвало по документи 

да са завършили строителството. Първите 14 завършиха РПИП-вете с фаза идеен проект. А 

нашите РПИП-ве завършиха със задание за идеен проект. И поради тази причина ние в момента 

възлагаме, вече съм сключил 5 договора в четвъртък и още 2 в момента, възлагаме изработка на 

идейни проекти. Та, въз основа на някакви количествени сметки, от тези идейни проекти към 

15.07. трябва да ги обявим големите поръчки, защото всичко ще е Жълта книга ФИДИК или на 

български – инженеринг- проектиране и строителство на практика, защото давам пример – в 

Търговище предстои чисто нова пречиствателна станция за питейни води. Имаме задание и 

накрая пише 13 млн. и 200 хил. лв. Какво има в тази пречиствателна никой не знае. Така пише в 

РПИП.“. 

Г-жа Цонева се включи:  „Т.е. не е ясно в тази пречиствателна какво е предвидено да 

влезе вътре, за да дадете задание по обществена поръчка ли?“. 

Инж. Миланов: „ Да, и затова сега възлагаме поръчки за идейни проекти. Та, във връзка 

с изпълнението на подробната инвестиционна програма за 2024 г. тази година Търговище и 

Попово малко ще изостанат, защото тези идейни проекти ги плаща ВиК. Те ще са пак за 

Общините Търговище и Попово, в случая ще са само за градовете, но ако имаме пари ще ги 

направим 747 хил. лв. Малко е проблем това за подробната програма. За големия проект ще са 

120 млн. лв. с ДДС за сега. От които 80 % в Търговище и 20 % в Попово. По едрите обекти ще 

са  ПСПВ Търговище. Ще има реконструкция на ПСОВ Попово – около 5 млн. лв. 17 км. 

Вътрешна мрежа Попово, подмяна, доизграждане на един колектор в промишлена зона, там 

гарата Попово, и 17 км водопровод. Рекострукция на дълбоки сондажи Попово, съответно 

напорите до резервоарите. 34 км водопровод в гр. Търговище, канализация в лявата част на кв. 

„Въбел“, посока Попово, и най-важния обект за мен е реконструкция на помпена станция 

„Преслав“, съответно озонаторната станция, реконструкция на най-големия резервоар 16 

хилядника. Всичкото това нещо трябва да се прави докато хората пият вода. Това е най-големия 

проблем, защото Търговище няма алтернативно водоподаване.“. 

Г-жа Цонева: „Как ще се случва това нещо? Ще има ли някакъв режим на водата или?“. 

Инж. Миланов: „ Ще има спирания със сигурност на водата. Вече при основните 

привключвания, ние сега в най-скоро време очакваме до края на юни да спрат водата от язовира, 

защото най-важното привключване на новия водопровод от  Тича за Шумен все още не е 

направено, това е връзката на язовира. Тя не става за два часа, нито за два дена. Опитваме се там 

да се намесваме, да свалим до минимум щетите за град Търговище. Имаме голям абонат, знаете, 

вода за него и за болницата ще има, но за града може да няма. Тази сума е огромна за ВиК 

Търговище. Ние нямаме възможност, значи ние ще имаме 11 млн. лв. самоучастие.“. 
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Г-н Мехмедов: „Добре, кой ще осигури това самоучастие?“. 

Инж. Миланов: „Кредит, ние ще го изплащаме.“. 

Г-н Мехмедов: „Другите Общини какво сме виновни?“. 

Инж. Миланов: „ Вие няма да плащате кредита.  Ще има събрание на търговското 

дружество, където със сигурност Вие, Антоново и Омуртаг, би следвало да се произнесат. Ще 

разчитам на двете важни общини в които ще се копае. “ 

Други изказвания няма 

Председателят прочете проекта на решение по т. 1 от дневния ред, както следва: „На 

основание чл. 33а от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоцияцията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище, одобрява 

подробната инвестиционна програма за 2024 г. на „Водоснабдяване и канализация“ ООД 

гр.Търговище..“ 

Пристъпи се към гласуване:  

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % „ЗА“ МРРБ  

Община Търговище -  31.89 %  „ ЗА“ 

Община Омуртаг -  12.23 %  „ ЗА“  

Община Опака – 3.35 %  „ЗА“ 

Община Антоново – 3.21 %  „ЗА“ 

С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 

85,68% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 

решение: 

РЕШЕНИЕ № 1 

 

 На основание чл. 33а от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоцияцията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище, одобрява 

подробната инвестиционна програма за 2024 г. на „Водоснабдяване и канализация“ ООД 

гр.Търговище. 

 

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по втора точка от дневния ред.  

Няма изказвания. 

Поради изчерпване на дневния ред г-жа Гергана Цонева закри извънредното заседание на 

общото събрание на Асоциация по ВиК Търговище в 14:00 часа.  

В съответствие с изискванията на чл. 15, ал. 6 и ал. 7 от ПОДАВИК протоколът и 

приложенията към него се публикуват на интернет страницата на съответната областна 

администрация - раздел “Асоциация по ВиК– Дейност“ в срок до 30 дни от провеждането на 

общото събрание. В срока по предходното изречение екземпляри от протокола, подписани от 

лицата по чл. 15, ал. 3, се изпращат на Общинските съвети на общините-членове на 

Асоциацията, Министъра на регионалното развитие и благоустройството и Министъра на 

околната среда и водите. Съгласно чл. 15, ал. 7 от ПОДАВИК поправка на явна фактическа 

грешка в протокола се извършва с решение на Председателя на Асоциацията по искане на 

заинтересованите лица в срок до 7 дни от публикуването му на интернет страницата по реда на 

чл. 15, ал. 6. Поправеният протокол се публикува по реда на чл.15, ал. 6 от ПОДАВИК. 

Неразделна част от Протокола са: 

1. Решение № РД-02-14-405/02.04.2024 г. на Министъра на регионалното развитие и 

благоустройството 

2. Пълномощно №26-00-760/02.04.2024 г. на Министъра на околната среда и водите 

      3. Решение № 3 по Протокол № 7/25.04.2024 г. на Общински съвет Търговище 
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      4. Решение № 47 по Протокол № 10/29.04.2024 г. на Общински съвет Омуртаг 

      5 Решение № 66 по Протокол № 6/26.04.2024 г. и Решение № 67 по Протокол №      

6/26.04.2024г. на Общински съвет Опака 

      6. Решение № 56 по Протокол № 8/25.04.2024 г. на Общински съвет Антоново 

      7. Списък на присъстващите с право на глас 

      8. Присъствен лист.  

    

 

 

С уважение,  

ДИМИТЪР СТАНЕВ /П./ 

ЗА Областен управител на област Търговище и Председател  

на Асоциация по В и К на обособената територия,  

обслужвана от ВиК ООД гр. Търговище 

/Заповед № 157/21.05.2024 г./ 
 

 

 

 

Протоколист:  

Ана Петрова  /П./ 

Главен секретар на Асоциация по ВиК Търговище 

 

 

Преброител на гласовете :  

Пламен Тодоров /П./  

Финансов експерт на Асоциация по ВиК Търговище 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7700 гр. Търговище, ул. „Стефан Караджа” 2, avik@tg.government.bg, тел. 0601/61319 
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